

Информация о Журнале

Учредителем Журнала (свидетельство о регистрации средства массовой информации ПИ - ФС 77-63038 от 10 сентября 2015 г.) является ФГБОУ ВО Белгородский ГАУ. В Журнале публикуются научные статьи в области инновационной деятельности в сфере экономики, управления предприятиями АПК, социального развития сельских территорий, агроинженерии, ветеринарии, сельского хозяйства в регионах РФ и ближнего зарубежья, выполненные учеными научных учреждений, высших учебных заведений и граждан, ведущих научные исследования в порядке личной инициативы.

About the Journal

The founder of the Journal (certificate of registration media PI - FS 77-63038 September 10, 2015) is Federal State Budgetary Educational Institution of Higher Education Belgorod State Agricultural University named after V. Gorin. The Journal publishes scientific articles about innovation in Economics, management of agricultural enterprises, social development of rural territories, agricultural engineering, veterinary medicine, agriculture in the regions of Russia and abroad, performed by scientists of scientific institutions, universities and citizens, leading research in private initiative.